
حسن رنگرز 
جانشین بنا شد
جلسه  فنی در مورد 

تیم ملی کشتی 
فرنگی با حضور 

دبیر رئیس، حمید 
سوریان؛ نایب رئیس 

فدراسیون، علی 
محمدی؛ مدیر فنی 
تیم های ملی کشتی 

فرنگی و حسن 
رنگرز؛ قهرمان 

اسبق کشتی فرنگی 
و سرمربی و مدیر 

سابق تیم های ملی 
کشتی برگزار شد.

در پایان این جلسه و 
با توجه به ضرورت 

پیگیری برنامه های 
تیم ملی کشتی 

فرنگی با محمد بنا 
قطع همکاری شد.

در  حاشيه

 پنجره
 نقل و انتقالات 

 استقلال
بسته شد

به دلیل پرداخت 
نشدن مطالبات 

سرمربی ایتالیایی 
سابق استقلال،  پنجره 

نقل و انتقالات این 
باشگاه موقتاً بسته 
شد. بر اساس حکم 

CAS استقلال تا دیروز 
زمان داشت تا مطالبات 
استراماچونی به علاوه 

جریمه تأخیر آن را 
پرداخت کند و حالا 
با پایان این مهلت 

هنوز پول به حساب 
مربی ایتالیایی نرفته 

است. از این رو با 
توجه به اعلام قبلی 
به باشگاه استقلال، 

پنجره نقل و انتقالاتی 
این باشگاه موقتاً 

بسته شد تا مدیران 
پول استراماچونی را 

بپردازند.

خبرخبر
روزروز

  مهدی مهدوی  
کاپیتان تیم والیبال شهداب یزد به 

دلیل مصرف ماده ممنوعه دوپینگ 
از تاریخ یکم خرداد تا ۳۱ مرداد 
سال جاری از فعالیت در تمامی 

فعالیت های ورزشی محروم شده بود.

  فلیک 
سرمربی تیم ملی آلمان پیش از 

بازی های لیگ ملت ها مقابل مجارستان 
و انگلیس فاش کرد از اصطلاح 

»سرمربی ملی« خوشش نمی آید و خود 
را تنها عضو کادر مربیگری می بیند.

  ادوارد مندی 
سنگربان چلسی، دیدار دوستانه 

میان ایران و سنگال را از دست 
داد. دیدار تیم های ملی ایران و 

سنگال قرار است در تاریخ 5 مهر 
و در اتریش برگزار شود.

کــارلــوس کـــی روش 
ســرمــربــی پرتغالی 
ــت  ــ ــشـ ــ ــازگـ ــ بـ در 
ــه  دوبـــــــــــــــــاره اش ب
ــی، پــیــش  ــلـ تـــیـــم مـ
یـــــــران  از تـــــــرک ا
بـــه مــقــصــد اتـــریـــش بــــرای بـــرگـــزاری 
اردوی آمـــاده ســـازی، در گفت وگو با 
»فردوسی پور« درباره چرایی پذیرش 
پیشنهاد حضور دوباره روی نیمکت 
تیم ملی، شرایط حال حاضر فوتبال 

ملی ایران و ... صحبت کرد.
ــازه: وقــتــی داشــتــم  ــ  مــاجــراجــویــی ت

ــذاب مــی کــشــیــدم چــون  مــی رفــتــم، عـ
یک کار ناتمام در این جا داشتم. این 
افتخار را داشتم که 45 فصل متوالی 
کــار کنم. ایــن فصل چهل وششمی 
است که مربیگری می کنم. حالا من 
دوباره اینجا برای یک شروع تازه، برای 
یک ماجراجویی تازه و یک رؤیای تازه 

هستم.
ــام مــلــت هــای آســیــا: هــیــچ وقــت   جـ

بازی با ژاپن را دوباره ندیدم. دو، سه 
بازی هستند که هنوز تلخی شان زیر 
زبان من است و هیچ وقت نمی توانم 
هضمشان کنم. چون جام ملت های 
آسیا 2015 شروع یک ماجرای خاص 
بــرای ایــران بود اما در جام ملت های 
آسیا 2019 امــارات، جام برای ما بود. 
آن جام، جامِ ما بود. تنها توضیحی که 
برای اتفاقات بازی با ژاپن پیدا کردم، 

این بود که تمام تیم دچار فروپاشی 
روانی شد. 

 بازگشت به تیم ملی:مذاکرات من 
و فدراسیون 10 روز پیش جلو رفت. 
یکی دو واسطه با من تماس گرفتند 
و گفتند انتخاباتی قرار است در ایران 
برگزار شود. گفتند اگر یکی از نامزدها 
ــیــاورد، ممکن  کــه می شناسی  رأی ب
اســت تــو را بــه عــنــوان ســرمــربــی تیم 
ملی انتخاب کند. از مــن پرسیدند 
ــادگــی اش را داری؟ در آن مقطع  آم
بیکار بــودم و در خانه نشسته بودم 
و پاسخ دادم که بله، آماده هستم که 
سرمربی تیم ملی ایران یا هر تیم ملی 

دیگری بشوم. 
 تشکر از اســکــوچــیــچ: اگـــر اکــنــون 

مــا اینجا هستیم، حــاصــل زحمات 
بازیکنانی اســت کــه تیم ملی را به 
جام جهانی رساندند و البته حاصل 
زحمات آقای اسکوچیچ، همکاران و 
دستیارانشان که برای رساندن ما به 

این موقعیت تلاش کردند. 
  راه حـــل هـــای جـــادویـــی : تــیــم هــای 
ــای جــنــوبــی  ــکــ ــ ــری ــ اروپـــــایـــــی یــــا آم
بازیکنانشان در رئال مادرید، میلان 
و یا لندن بازی می کنند. مگر می شود 
ــا یــک بــوئــیــنــگ 737 بــخــواهــیــد با  ب
موشک های فضاپیما رقابت کنید؟ 
الان چــون مسئله کــرونــا هــم وجــود 
دارد، فقط هفت روز فرصت دارید. 
فــقــط مـــی شـــود بـــا خـــیـــال پـــردازی و 

ــراغ این  ــی بــه سـ راه حـــل هـــای جــادوی
مشکل رفت.چیزی به اسم معجزه 

نداریم؛ فقط تلاش! 
ــادی  ــ ــان زی ــکــن ــازی  مــربــی خــــوب: ب

داشــتــه ام کــه شاید بــا روش هـــای من 
مخالف بودند، البته خیلی نبودند اما 
یک تعدادی با روش های من مخالف 
بــودنــد. البته مخالفت یک مسئله 
دیگر است اما تا حالا پیش نیامده 
که حتی یک بازیکن اعتراض کند و 

بگوید من مربی خوبی نیستم. 
ــازی: فکر می کنید من   فــروخــتــن بـ

نــمــی دانــم در دوران مــن هــم بعضی 
ــد و  ــر زنـــگ مــی زدن بــازیــکــنــان بــه وزیـ
گله می کردند که چــرا به آن هــا بازی 
نمی رسد؟ یــک بــار قبل از یــک بــازی 
مهم در ســالِ جام جهانی وضعیتی 
پیش آمد. وزیر به بازیکنان گفت که 
ــازی را به حریف فروخته  کــی روش ب
است! آن هم در شرایطی که قرار بود 
ــازی کنیم. تــا حالا  24 ساعت بعد ب
نشده که به خاطر ایــن داستان های 
کثیف یک بــازی را ببازم یا به خاطر 
ــازی بــرنــده  ــ ــوب، در یــک ب اخــبــار خــ

بشوم. 
 عشق بــه فوتبال:دغدغه مــن پول 

ــد اســت.  ــ نــیــســت، دغــدغــه مــن رون
در تمام زنــدگــی ام همین طور بــوده، 
هیچ وقت به خاطر پول هیچ قراردادی 
را امضا نکرده ام. من به خاطر چالش 

و لذتش قرارداد را می بندم. 

ادعاهای جدید »کی روش« 

برای یک رؤیای تازه اینجا هستم
زیر ذره بين

خبر

نمایندگی ایفمارک در مؤسسه 
تربیت بدنی آستان قدس رضوی

با امضای تفاهم نامه میان مؤسسه تربیت بدنی 
آستان قدس رضوی و مرکز ایفمارک ، نمایندگی 
ایفمارک در شرق کشور به مؤسسه تربیت بدنی 

آستان قدس رضوی اعطا شد.
با توجه به امکانات گسترده و وجود زیرساخت های 
مناسب از جمله مرکز سبک زندگی سالم رضوی در 
مؤسسه تربیت بدنی آستان قدس رضوی پیروی 
این تفاهم نامه قرار شد در گام نخست دوره های 
آموزشی در حوزه پزشکی ورزشی و در مرحله دوم 
راه اندازی پایگاه پزشکی ورزشی در محل مؤسسه 
تربیت بدنی آستان قدس رضوی با هدف نزدیک 
کردن قوانین و استانداردسازی خدمات پزشکی 

ورزشی در ایران انجام گیرد.
از جمله فعالیت های تعریف شده برای نمایندگی 
ایفمارک اعطا شده به مؤسسه تربیت بدنی آستان 
قدس رضوی می توان به انجام معاینات پزشکی 
پیش از فصل برای همه بازیکنان حرفه ای ، آماتور 
و داوران فوتبال و نیز سایر رشته های ورزشی طبق 
استاندارد فیفا، تدوین استانداردهای ملی پزشکی 
فوتبال ، پیشگیری از مرگ های ناگهانی ، مبارزه با 
دوپینگ ، تدوین شیوه نامه های بازتوانی به شکلی 
که ورزشکاران در حداقل زمان ممکن به میادین 
ورزشـــی بازگردند و انجام کــارهــای تحقیقاتی و 

پژوهشی اشاره نمود.
لازم به ذکر است فدراسیون فوتبال در سال 2014 
با پیگیری های خانم دکتر هراتیان درخواست 
دریافت مجوز مرکز پزشکی عالی فیفا را به فیفا 
ارسال نمود و درنهایت در سال 2015 پس از بازدید 
نماینده فیفا از محل ساختمان کمپ تیم های ملی 
و تأیید نهایی فیفا ، مرکز ایفمارک در ایران راه اندازی 
و ریاست این مرکز از سوی سازمان لیگ به خانم 

دکتر هراتیان سپرده شد.

آقای تاج! به برنامه ریزی مسابقات ورود کن
 حمله رحمتی 

به سرمربی تیم ملی
سرمربی آلومینیوم با انتقاد از عدم برگزاری دیدار 
ملوان و فولاد گفت: نمی دانم سرمربی تیم ملی کدام 
برنامه را داده که از آن بی خبر هستیم اما وقتی پیگیر 
می شویم می گویند برنامه کی روش جا نمی دهد. 
سید مهدی رحمتی ضمن انتقاد از برنامه اعلام 
شده هفته های هفتم و هشتم لیگ برتر فوتبال 
گفت: متأسفانه باز هم برنامه ریزی مسابقات لیگ 
برتر به شکلی پیش می رود که در حق بعضی از تیم ها 
اجحاف می شود و من اینجا وظیفه دارم از باشگاه 
و تیمم دفاع کنم. فوتبال ایران دو سال بود که کار 
خودش را روی روال با کم و کاستی ها برگزار می کرد 
بدون اینکه مشکل خاصی وجود داشته باشد اما 

دوباره همه چیز به هم ریخته است.
وی افــزود: دو سال پیش بــازی پدیده و پیکان در 
شرایطی که بــاران سیل آسا می بارید در تهران 
برگزار شد. شدت بارش به حدی بود که داور در 
دقیقه 15 اعلام کرد امکان ادامه مسابقه نیست. 
در آن شرایط آقای سهیل مهدی قبل از بازی تأکید 
داشت حتماً باید بازی برگزار شود اما به تشخیص 
داور بازی نیمه تمام ماند. اگر به یاد داشته باشید 

فردای همان روز بازی از دقیقه 16 برگزار شد.
سرمربی آلومینیوم اراک یادآور شد: سال گذشته 
نیز سازمان لیگ تأکید داشت ابتدا بازی های معوقه 
و سپس مسابقات دیگر برگزار شود، ولی نمی دانم 
چه اتفاقی افتاده که هنوز آقای کی روش وارد ایران 
نشده به نقل از او عنوان می کنند برنامه ها جا ندارد. 
رحمتی ادامه داد: نمی دانم چه برنامه ای جا نمی دهد 
که باشگاه ها و سرمربیان از آن بی اطلاع هستند اما 
خواسته ما غیرمنطقی نیست. خواهش من از 
آقای تاج این است که اگر آمده که فوتبال را درست 
کند ابتدا باید به نوع برنامه ریزی بازی ها و برگزاری آن 
ورود کند. به نظرم اولین جایی که باید درست شود 
همین کمیته مسابقات است؛ چون باشگاه ها هزینه 
می کنند که با برنامه ریزی پیش بروند نه اینکه دچار 

مشکل شوند.
ــرد:  ســرمــربــی آلــومــیــنــیــوم اراک خــاطــرنــشــان ک
طبق آیین نامه وقــتــی یــک دیـــدار لغو می شود 
بــایــد بلافاصله بــرگــزار شــود یــا در خــصــوص آن 
تصمیم گیری شـــود امـــا بــه نظر مــی رســد آقــای 
سهیل مــهــدی تــمــام قوانین را بــه نفع خــودش 
تغییر می دهد. با این شرایط ما اعتراض رسمی 
خود را بابت این برنامه ریزی به صورت مکتوب به 
فدراسیون فوتبال ارسال خواهیم کرد و امیدواریم 

آقای تاج به این مسئله به صورت جدی نگاه کند.
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حمایت تمام قد اتحادیه بازیکنان پرتغال از طارمی ◾
اتحادیه بازیکنان فوتبال پرتغال با انتشار بیانیه ای 
به حمایت از مهاجم ایرانی تیم پورتو پرداخت. این 
اتحادیه ضمن حمایت از مهدی طارمی، رفتار توأم با 
بی احترامی علیه این بازیکن را محکوم کرد. از شروع 
این فصل طارمی بارها به خاطر نحوه پنالتی گرفتنش از 
حریفان مورد انتقاد قرار گرفته است که گاهی اوقات این 

انتقادات همراه با بی احترامی به او بوده است.

پایان حواشی درباره سربازی بیرانوند ◾
رئیس سازمان وظیفه عمومی فراجا توضیحاتی را درباره 
سربازی علیرضا بیرانوند ارائه کرد. سردار تقی مهری در 
حاشیه نشست خبری پیش از ظهر دیروز خود با حضور 
در جمع خبرنگاران دربــاره سربازی علیرضا بیرانوند و 
اینکه گفته می شود این فرد باید به سربازی اعزام شود، 
گفت: آقای بیرانوند از معافیت تحصیلی برخوردارند و 

چنین مواردی که مطرح می شود، صحیح نیست.

»شفر« نزدیک ترین گزینه به نیمکت نفت آبادان ◾
باشگاه نفت آبادان که مربیان خارجی از کشور آلمان 
و ایتالیا را زیر ذره بین گذاشته، با وینفرد شفر سرمربی 
سابق استقلال مذاکرات خوبی داشته و به نظر می رسد 
نزدیک ترین گزینه به نیمکت نفت آبــادان است. به 
گزارش ایسنا گفته می شود اگر روند مذاکرات به همین 
صورت پیش برود، احتمالاً تا دو روز آینده این همکاری 

قطعی خواهد شد.

ستاره سابق بارسلونا آماده بازی با ایران ◾
ستاره سابق بارسلونا به اتریش رسید تا خود را برای بازی 
با ایران آماده کند. تیم ملی فوتبال کشورمان قرار است 
در یک بازی دوستانه جمعه آینده به مصاف تیم ملی 
اروگوئه برود. اتریش میزبان اردوی تدارکاتی شاگردان 
کی روش است. فدراسیون فوتبال اروگوئه از پیوستن 
لوئیس سوارس ستاره سابق بارسلونا به اردوی تیم ملی 

برای دیدار با تیم ملی ایران خبر داد.

سینا حسینی   مدیرکل ورزش و جوانان خراسان رضوی 
به پیشکسوتان و اهالی فوتبال این استان هشدار داد 
اتفاقات بسیار تلخ تری در انتظار این رشته ورزشی است 
و تا زمانی که پیشکسوتان و دلسوزان این رشته برای 
نجات آن وارد عمل نشوند، امکان رهایی از شرایط موجود مهیا نیست.
علی اکبرهاشمی جواهری با اشــاره به وضعیت تأسف بار نماینده 
خراسان رضوی در رقابت های لیگ دسته یک و نامه ای که به تازگی 
هیئت فوتبال خراسان رضوی برای این اداره کل ارسال کرده، گفت: 
شهرخودرو قربانی رفتارهای غیرمسئولانه هیئت فوتبال شد، اگر 
متولیان هیئت فوتبال قدری با واقع بینی به دنبال کمک به نماینده 
خراسان رضوی بودند، هرگز این دعواها را در فضای رسانه ای کشور 
به راه نمی انداختند، اما متأسفانه لجبازی ها و سوءمدیریت ها سبب 
شد نماینده فوتبال خراسان به این وضعیت گرفتار شود.هر کسی 
باد بکارد طوفان درو خواهد کرد، وضعیت امروز محصول مدیریت 
شماست. مگر شب قبل از مسابقه کسی که دلش به حال فوتبال 
خراسان بسوزد، چنین بازی های تبلیغاتی عجیبی را به راه می اندازد، 
اما آقایان چون علاقه شدیدی به کارهای جنجالی دارند، برای من نامه 
می نویسند که این تیم حاضر به مسابقه نیست. حالا خودتان را کنار 

کشیدید تا این افتضاح به نام فرد دیگری رقم بخورد.
علی اکبر هاشمی جواهری که در جمع خبرنگاران سخن می گفت 
در ادامه توضیح داد: تا به حال از خودتان پرسیده اید چرا دلسوزان 
واقعی فوتبال این روزها حرفی نمی زنند؟ چون می دانند با این روند و 
بازی های تبلیغاتی نه تنها اوضاع بهتر نخواهد شد، بلکه به مراتب 

بدتر هم می شود.
وی از نامه نگاری با رئیس فدراسیون فوتبال درباره نوع مدیریت احسان 
اصولی خبر داد و گفت: من یک نامه سرگشاده و مفصل برای مهدی 
تاج نوشتم و به او توضیح دادم شرایط به چه ترتیبی است. وظیفه من 
این بود اما از اینجا به بعد نوبت دلسوزان و صاحبنظران است که با 
خرد جمعی یک تصمیم درست بگیرند. آقایان دو راه پیش رو دارند که 
بایستی یکی از آن دو راه را انتخاب کنند؛ نخست اینکه کار را واگذار 
کنند تا افراد موفق در این مسئولیت حضور پیدا کنند یا اینکه به شکل 

جدی تغییر رویه بدهند.
هاشمی جواهری در پایان گفت: به زودی نمایندگان سازمان بازرسی 
کل کشور در هیئت فوتبال مستقر خواهند شد تا فرایندهای مالی 
این هیئت را بررسی کنند که این موضوع نشان می دهد دستگاه های 

نظارتی هم روی عملکرد این مجموعه به شدت حساس شدند.

مدیرکل ورزش و جوانان خبرداد

هیئت فوتبال زیر ذره بین نهادهای نظارتی 

گزارش روز

ستارگان ورزش

بازیکن ایرانی تیم فوتسال پالما با بیان اینکه از شرایطش در اسپانیا راضی است، در واکنش 
به انتقادات از جوان گرایی در تیم ملی گفت: خود من در 26 سالگی در جام جهانی بازی کردم 

که این افتضاح است.
اولادقباد با بیان اینکه به همراه حسین طیبی دیگر بازیکن ایرانی پالما روز 

یکشنبه هفته آینده از اسپانیا راهی کویت می شود، اعلام کرد از 
روز گذشته تمریناتش را با پالما آغاز کرده است و حضورش در 

بازی بزرگ و حساس مقابل اینترمووی استار بستگی به نظر 
سرمربی باشگاه دارد.

  شرایط تیم پالما:تیم های اسپانیایی حرفه ای هستند. 
بازیکنان تیم سریع با من رفیق شدند و گفتند هر کمکی از 

دستمان بر بیاید، برایت انجام می دهیم. این دو جلسه تمرین 
هم به نظرم خیلی خوب بود ولی توقعم از خودم بیشتر است. 

دوست دارم چند سال در اسپانیا بمانم.
  اردوی تیم ملی: شنبه هفته بعد بازی داریم و فکر می کنم یکشنبه 

با حسین از اسپانیا به سمت کویت پرواز کنیم.
  جوان گرایی:ما تاکنون در مسابقات جام ملت ها بازیکن 16 - 15 
ساله نداشته ایم. خود من در 26 سالگی حضور در جام جهانی را 
تجربه کردم که این افتضاح است. الان تیم ملی بازیکنان 18 - 17 
ساله دارد. این کار از عهده هر کسی بر نمی آید که چند بازیکن 
باتجربه و فوق العاده را کنار بگذارد و به فکر آینده نگری باشد. وحید 
شمسایی شرایط خوبی در تیم ملی ایجاد کرده است و بازیکنان 
جوان هم نباید این فرصت را به سادگی از دست بدهند. کسانی 
که به تیم ملی آمدند، جوان های خوب لیگ بودند و در تایلند و 

قرقیزستان )مقدماتی مسابقات قهرمانی آسیا( به میدان رفتند. 
فشار گذاشتن روی تیم ملی درست نیست. نمی توانم قبول 

کنم در تیم ملی جوان گرایی صورت نگرفته است. همه باید 
پشت تیم ملی باشیم تا موفق بشود. 

دارنــده مدال های طلای جهان و المپیک تأکید کرد: تیلور از اشتباهات من استفاده کرد و از 
من باهوش تر کشتی گرفت و برنده مبارزه شد. حسن یزدانی پس از بازگشت به ایران در جمع 
خبرنگاران با قدردانی از استقبال پرشور مردم، درباره شکستن رکورد جهان پهلوان تختی با 
کسب هشتمین مدال مجموع جهانی و المپیک گفت: جهان پهلوان 
تختی چه از نظر مدالی و چه از نظر اخلاقی سرآمد همه ورزشکاران 
ایران است. من دنبال رکورد نیستم و ان شاءالله تا زمانی که کشتی 
می گیرم هدفم فقط این است که بتوانم دل مردم عزیز کشورم را 

شاد کنم.
وی درباره صحبت های دیوید تیلور مبنی بر اینکه یزدانی از معدود 
کسانی است که توانسته او را شکست دهد، گفت: او همیشه به 
من محبت دارد. امیدوارم در آینده نزدیک بتوانیم رقابت سالم و 

خوبی داشته باشیم و هر کس حقش است به پیروزی برسد.
یزدانی درباره گلایه های پدرش مبنی بر اینکه بروز برخی اتفاقات 
پیش از فینال سبب شکست او مقابل تیلور شده است، گفت: 
او عزیز من است. شکست معمولاً ناراحتی دارد و این ناراحتی 
برای خانواده ها بیشتر است. امیدوارم در آینده نزدیک بتوانم 

این باخت را جبران کنم.
دارنده مدال های طلای جهان 
و المپیک در واکنش به 
اظــهــارات کارشناسان 
مبنی بــر اینکه آنالیز 

ــور شــد، بهتر آمریکایی ها سبب شکست  ــل ــی ــل ت او مــقــاب
خاطرنشان کرد: همه زحمت کشیدند و از همه تشکر می کنم. اشتباه 
از خود من بود و حریفم استفاده کرد. او باهوش تر بود و بهتر عمل کرد.

یزدانی افزود: تیلور از نقاط ضعف من استفاده کرد و پیروز شد. من 
آن عملکردی را که می خواستم نتوانستم بر روی تشک پیاده کنم 

و در نهایت شکست خوردم.

ورزش7

لژیونر فوتسال ایران:

فشار گذاشتن روی تیم ملی درست نیست
واکنش حسن یزدانی به انتقاد پدرش از دبیر

خانواده ام خیلی ناراحت هستند


